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Protokół nr 84/22 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Mosinie, 

które odbyło się w dniu 8 sierpnia 2022 r.  
w trybie zdalnym  

Posiedzenie otworzyła o godz. 17:02 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 
Wiesława Mania. W obradach udział wzięli członkowie wyżej wymienionej komisji stałej 
Rady Miejskiej w Mosinie oraz goście, których listy obecności znajdują się w materiałach 
komisji. 

PRZEBIEG POSIEDZENIA:  
Przewodnicząca obrad Wiesława Mania skrytykowała zaproponowane przez Burmistrza 
Gminy Mosina zmiany budżetowe. 
Burmistrz Gminy Mosina Przemysław Mieloch przedstawił ogólnie propozycję zmian 
budżetowych zawartą w projekcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 
2022. 
W dyskusji nad celowością rozpatrywania przedmiotowego projektu uchwały w dniu 
dzisiejszym przez Komisję Budżetu i Finansów, udział wzięli: radny Jan Marciniak, radna 
Wiesława Mania, Burmistrz Gminy Mosina Przemysław Mieloch, Zastępca Burmistrza Gminy 
Mosina Tomasz Łukowiak, Skarbnik Gminy Mosina Tatiana Cynka, radna Elżbieta Jarecka 
oraz przedstawiciel firmy Skanska i kierownik budowy mostu w Rogalinku Remigiusz 
Grodzicki. 
W jej trakcie, do posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów dołączył radny Roman 
Kolankiewicz, tak więc odtąd w dalszym ciągu tego posiedzenia wyżej wymienionej komisji 
stałej Rady Miejskiej w Mosinie udział brało 11 jej członków. 
Komisja Budżetu i Finansów przyjęła 7 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i 1 głosie 
„wstrzymującym się” – wniosek nr 1 dotyczący zdjęcia z porządku obrad komisji i najbliższej 
sesji Rady Miejskiej punktów dotyczących projektu uchwały o zmianie budżetu i o zmianie 
WPF oraz zwołania sesji nadzwyczajnej w przyszłym tygodniu. 
Następnie w dyskusji nad materiałami i informacjami niezbędnymi Komisji Budżetu 
i Finansów do pracy nad przedmiotowym projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na rok 2022, udział wzięli: radny Roman Kolankiewicz, radny Jan Marciniak, 
radna Elżbieta Jarecka, radna Wiesława Mania i Skarbnik Gminy Mosina Tatiana Cynka. 
Burmistrz Gminy Mosina Przemysław Mieloch przedstawił uzasadnienie potrzeby podjęcia 
przez Radę Miejską w Mosinie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 
na podjęcie czynności zmierzających do połączenia spółek Zakład Usług Komunalnych spółka 
z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Mosinie ze spółką „Park Strzelnica” spółka 
z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Mosinie oraz uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na rozwiązanie spółki „Park Strzelnica” spółka z ograniczoną odpowiedzialnością 
z siedzibą w Mosinie. Następnie udzielił odpowiedzi na pytania radnej Wiesławy Mani 
dotyczące etapu, na jakim jest umniejszenie kapitału  spółki „Park Strzelnica” spółka 
z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Mosinie oraz wskazania, czy rozważa 
wypowiedzenie umowy prezesowi wyżej wymienionej spółki. 
Prezes Zarządu Zakładu Usług Komunalnych sp. z o. o. w Mosinie oraz Przedsiębiorstwa 
Usług Komunalnych sp. z o. o. w Mosinie Monika Kujawska przedstawiła genezę potrzeby 
przygotowania projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 
na podjęcie czynności zmierzających do połączenia spółek Zakład Usług Komunalnych spółka 
z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Mosinie ze spółką „Park Strzelnica” spółka 
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z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Mosinie oraz projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na rozwiązanie spółki „Park Strzelnica” spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Mosinie. 
Radca prawny Maciej Łukaszyk wraz z prawnikiem Adrianem Misiejko przedstawili projekt 
uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na podjęcie czynności 
zmierzających do połączenia spółek Zakład Usług Komunalnych spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Mosinie ze spółką „Park Strzelnica” spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Mosinie oraz projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na rozwiązanie spółki „Park Strzelnica” spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą 
w Mosinie, które znajdują się w materiałach komisji. 
W dyskusji nad przedmiotowymi projektami uchwał poruszono między innymi następujące 
tematy: 

− korzyści wynikających z połączenia spółek Zakład Usług Komunalnych spółka 
z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Mosinie ze spółką „Park Strzelnica” spółka 
z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Mosinie dla ich właściciela, 

− oceny przygotowania merytorycznego przedmiotowych projektów uchwał, 

− niewykonalności uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na podjęcie czynności 
zmierzających do połączenia spółek Zakład Usług Komunalnych spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Mosinie ze spółką „Park Strzelnica” spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Mosinie, 

− możliwości pełnienia obowiązków Prezesa Zarządu „Park Strzelnica” spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Mosinie przez Prezes Zarządu Zakładu Usług 
Komunalnych sp. z o. o. w Mosinie oraz Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych sp. z o. o. 
w Mosinie Monikę Kujawską, 

− przyczyn braku realizacji przez Burmistrza Gminy Mosina wcześniejszych uchwał Rady 
Miejskiej w Mosinie dotyczących spółki „Park Strzelnica” spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Mosinie, 

− potrzeby upublicznienia kontraktu Prezesa Zarządu „Park Strzelnica” spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Mosinie. 

Udział w niej wzięli: radna Wiesława Mania, radna Elżbieta Jarecka, radny Andrzej Raźny, 
radny Dominik Michalak, radny Roman Kolankiewicz i radny Jan Marciniak. 
Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Burmistrz Gminy Mosina Przemysław 
Mieloch, radca prawny Maciej Łukaszyk, prawnik Adrian Misiejko i Prezes Zarządu Zakładu 
Usług Komunalnych sp. z o. o. w Mosinie oraz Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych 
sp. z o. o. w Mosinie Monika Kujawska. 
Komisja Budżetu i Finansów przyjęła 9 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” – 
wniosek nr 2 o przedłożenie dokumentów finansowych w zakresie analizy wariantu łączenia 
spółek ZUK i „Park Strzelnica” lub likwidacji spółki „Park Strzelnica”, po czym odrzuciła: 
9 głosami „przeciw”, przy 1 głosie „za” i 1 głosie „wstrzymującym się” – wniosek o pozytywne 
zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na podjęcie 
czynności zmierzających do połączenia spółek Zakład Usług Komunalnych spółka 
z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Mosinie ze spółką „Park Strzelnica” spółka 
z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Mosinie, a 10 głosami „przeciw”, przy 1 głosie 
„za” – wniosek o pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na rozwiązanie spółki „Park Strzelnica” spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą 
w Mosinie. 
Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst wraz z Bartoszem Twersem z Referatu 
Mienia Komunalnego przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia trybu postępowania 
o udzielenie dotacji z budżetu Gminy Mosina na dofinansowanie zadań związanych 
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z rozwojem rodzinnych ogrodów działkowych, sposobu rozliczenia dotacji oraz sposobu 
kontroli wykonywania zleconego zadania, który znajduje się w materiałach komisji. 
W dyskusji na przedmiotowym projektem uchwały udział wzięli: radny Roman Kolankiewicz, 
radny Jan Marciniak, [zanonimizowano], radna Elżbieta Jarecka i radny Dominik Michalak. 
Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam 
Ejchorst oraz Bartosz Twers z Referatu Mienia Komunalnego. 
W wyniku tej dyskusji, Komisja Budżetu i Finansów przyjęła 8 głosami „za”, przy 1 głosie 
„przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się” – wniosek nr 3 o skierowanie projektu uchwały 
dotyczącej dofinansowania zadań związanych z rozwojem rodzinnych ogrodów działkowych 
do pracy komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji. 
Skarbnik Gminy Mosina Tatiana Cynka przedstawiła informację dotyczącą zarządzeń 
Burmistrza Gmina Mosina dotyczących zmiany budżetu Gminy Mosina na rok 2022. 
Następnie w dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− możliwości rozebrania pieca samodzielnie przez mieszkankę jednego z lokali komunalnych 
w sytuacji, gdy ZUK sp. z o.o. nie ma obecnie mocy przerobowych, 

− przetargu na utrzymanie zieleni, 

− prac porządkowych prowadzonych na placu znajdującym się między ul. Leszczyńską 
a ul. Strzelecką w Mosinie oraz ich celu i kosztu, 

− pisma Wiceprezesa OSP w Radzewicach z dnia 7 sierpnia 2022 r. w sprawie przetargu 
na dostawę ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego, które znajduje się 
w materiałach komisji, 

− braku odpowiedzi na zapytanie radnego Adama Monikowskiego zadane podczas 
czerwcowej sesji Rady Miejskiej w Mosinie, które dotyczyło połączenia chodnika 
ze ścieżką pieszo-rowerową poprzez wykonanie zjazdu w skrzyżowaniu ul. Leśnej 
i ul. Poznańskiej w Daszewicach. 

Udział w niej wzięli: radny Roman Kolankiewicz, radny Dominik Michalak, 
[zanonimizowano], radna Ewelina Dudek, radna Wiesława Mania i radny Adam 
Monikowski. 
Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam 
Ejchorst oraz Burmistrz Gminy Mosina Przemysław Mieloch. 

WNIOSKI PRZYJĘTE PRZEZ KOMISJĘ BUDŻETU i FINANSÓW: 
1. Komisja wnioskuje o zdjęcie z porządku obrad komisji i najbliższej sesji Rady Miejskiej 

punktów dotyczących projektu uchwały o zmianie budżetu i o zmianie WPF oraz zwołania 
sesji nadzwyczajnej w przyszłym tygodniu. 

2. Komisja wnioskuje o przedłożenie dokumentów finansowych w zakresie analizy wariantu 
łączenia spółek ZUK i „Park Strzelnica” lub likwidacji spółki „Park Strzelnica”. 

3. Komisja wnioskuje o skierowanie projektu uchwały dotyczącej dofinansowania zadań 
związanych z rozwojem rodzinnych ogrodów działkowych do pracy komisji Oświaty, 
Spraw Społecznych i Promocji. 

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 20:50.  

protokołował przewodniczyła 

(-) Piotr Sokołowski (-) Wiesława Mania 


